

香港中國婦女會中學法團校董會校友校董選舉提名表格 (二零一六年)
**Nomination Form for
Hong Kong Chinese Women's Club College
Incorporated Management Committee Alumni Manager Election (2016)**

注意：填寫本表格前，請先詳閱《香港中國婦女會中學法團校董會校友校董選舉指引》。
Note: Before completing this form, please read carefully the "Guidelines of the HKCWCC IMC Alumni Manager Election".

第一部分：提名

PART I: NOMINATION

第一節：候選人資料 (由候選人填寫)

Section 1 Particulars of Candidate

中文姓名 (正楷)：

Name in Chinese _____

英文姓名 (正楷)：

Name in English (in BLOCK LETTERS, surname first) _____

中文別名 (正楷) (如適用)：

Alias in Chinese (if applicable) _____

英文別名 (正楷) (如適用)：

Alias in English (in BLOCK LETTERS) (if applicable) _____

身分證號碼 (首五字)：

HKID Card number (first 5 digits) _ _ _ _ _ X X (X)

入學年分及班別：

Admission Year and Class _____ / _____

畢業年分及班別：

Graduation Year and Class _____ / _____

出生日期：

Date of Birth _____

性別：

Sex _____

地址 (英文)：

Address in English: _____

電話號碼 (住宅)：_____

Telephone Numbers (Home)

(流動電話) (Mobile)：_____

第二部分： 候選人同意提名、資格聲明及授權透露有關候選人紀錄／資料

PART II CANDIDATE'S CONSENT TO NOMINATION, DECLARATION OF QUALIFICATION, AND AUTHORIZATION FOR RELEASE OF RECORD/ INFORMATION

1. 本人是本提名表格第一部分第一節所述的人，現接受提名為上述選舉候選人。

I, being the person mentioned in Section 1 of Part I of this nomination form, hereby consent to my being nominated as a candidate at the above election.

2. 本人謹此聲明，按《香港中國婦女會中學法團校董會校友校董選舉指引》之規定，本人完全符合以下條件，具備資格被提名為上述選舉的候選人：

I hereby declare that I fully meet the following requirements, and am qualified under the “Guidelines of the HKCWCC IMC Alumni Manager Election” for nomination as a candidate at the above election:

- 本人曾於香港中國婦女會中學就讀最少一個完整學年；
I have completed at least one academic year in the Hong Kong Chinese Women’s Club College;
- 校方曾向本人發出成績表；及
The College has issued report card(s) to me; and
- 本人並非香港中國婦女會中學之在職教員，及未有當選為香港中國婦女會中學法團校董會家長校董。
I am not a serving teacher in the Hong Kong Chinese Women’s Club College, and have not been elected as a Parent Manager of the Incorporated Management Committee of the Hong Kong Chinese Women’s Club College.

3. 本人確認，在本提名表格所提供的資料乃屬真實正確。

I hereby confirm that the particulars provided in this nomination form are true and correct.

4. 就本人在這部分所聲明及確認的事項，本人授權所有有關機構及人士向選舉管理委員會透露任何有關本人的紀錄或資料，以作核實用途。

In support of my declarations and confirmation contained in this Part, I hereby authorize the release by all the relevant authorities and persons of any record or information concerning myself to the Electoral Affairs Commission for verification.

5. 本人隨表或稍後將附上自我介紹。

I have attached with this form / will submit later a copy of my personal introduction.

6. 本人明白，一旦選管會接受了我的提名申請，我將不能退出選舉。

I understand once the EAC has accepted my nomination, I will not be able to withdraw from the election.

7. 本人願意遵守《香港中國婦女會中學法團校董會校友校董選舉指引》。

I hereby agree to abide by the “Guidelines of the HKCWCC IMC Alumni Manager Election”.

候選人姓名 : _____
Name of Candidate

簽署 : _____
Signature

日期 : _____
Date